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Termín jednání: ÚTERÝ 8. 10. 2024 

Místo jednání:  Hostinec Na Soutoku; Tř. Československé armády 612, Veselí nad Lužnicí  

Začátek jednání: 16:00  

Konec jednání: 19:30 

Přítomni: Michal Pazderník, Lukáš Dolejš,  Lucie Predajňová, Tomáš Rosecký, 

Štěpán Vyskočil 

Omluveni:   Kamil Vraspír 

Sekretáři:   Jiří Matyáš, Petra Dufková 

 

   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání            Pazderník 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Pazderník 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Pazderník 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2024     Matyáš, Dufková 
5) Regionální rozvojové plány a projekty    Matyáš, Dufková 
6) Informace z jednotlivých komisí, doplnění komisí o další členy předsedové komisí 

LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK    

7) KCTM Vysočina a Jižní Čechy     Dolejš, Pazderník 
8) Informace z  CE VV        Dolejš 
9) Ostatní 

a) Stížnost Spartaku Pelhřimov – hrací časy 
b) Pokuta Spartaku Pelhřimov – nevhodný on-line 
c) TJ Sokol H. Brod – situace 
d) Školské soutěže 
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Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy. 

VV schválil předložený program jednání.   

 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Lukáše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

VV vzal toto na vědomí. 

 

Michal Pazderník spolu s Jiřím Matyášem podrobně prošel Zápis ze zářijového jednání RVV a 

proběhla kontrola plnění zadaných úkolů. 

Proběhla diskuse ohledně ověřování SH a přítomní se domluvili na společných návštěvách 

jednotlivých SH. Jiří Matyáš spolu s Tomášem Roseckým navštíví 22. 10. 2024 sportovní halu 

v Humpolci v rámci florbalového kroužku, který tam bude probíhat.   

 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné  čerpání rozpočtu za 1–10/2024.  

Nad jednotlivými částkami rozpočtu byla vedena diskuse.  

 

Jiří Matyáš přítomné informoval o odevzdání jednotlivých rozvojových plánů a projektů. Proběhla 

široká diskuse o zajištění možných webinářů ohledně krajských dotačních programů.  

 

LK – VV Byla předložena písemná zpráva o činnosti a o připravovaném listopadovém setkání 

oddílů s VV.  

Michal Pazderník a Petra Dufková informovali o změnách termínů, o které zatím bylo oddíly 

požádáno. Michal Pazderník seznámil členy VV se stížností Spartaku Pelhřimov ohledně hracích 

časů u soutěží 3+1 ze dne 18. 9. 2024. Petra Dufková předložila materiály, které byly ohledně této 

stížnosti zajištěny od KS a hlavního metodika ČF.  

 

Členové VV se shodli na neopodstatněnosti stížnosti Spartaku Pelhřimov – neexistující 

přepočtové časové koeficienty na pobyt hráčů na hřišti. 

 

Dále byl členům VV předložen materiál – stížnost na Spartak Pelhřimov ohledně nevhodného on-

linu při utkání 5XM5 A009 dne 15. 9. 2024, která byla doručena na CE sekretariát dne 16. 9. 2024. 

Nevhodné příspěvky byly oddílem smazány, ale LK a RVV mají fotodokumentaci k dispozici. 
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Proběhla dlouhá diskuse a VV navrhl, aby tato situace byla řešena přiměřenou sankcí.  

                                     

KRD – Jiří Matyáš informoval o problémech s dresy rozhodčích a dále informoval o připravených 

seminářích pro rozhodčí, které budou rozděleny mezi jednotlivé školitele.  

 

KMM – Lucie Predajňová hovořila o přípravě jednání komise, které proběhne během 

následujícího týdne. Dále hovořila o přípravách na listopadové setkání s oddíly regionu.  

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o připravované schůzce komise. Dále představil žádost Jiřího 

Kučery na post člena KRR.  

 

KPS – Kamil Vraspír nebyl na jednání přítomen  

 

KŽF – Tomáš Rosecký pohovořil o připravovaném jednání komise. 

 

DK –  bez připomínek 

 

Manažer regionu předložil připravené statuty a jednací řády jednotlivých odborných komisí. 

Předsedající nechal o podkladech hlasovat. 

 

HLASOVÁNÍ:        PRO     5           PROTI     0          ZDRŽEL SE      0 

 

 

Jižní Čechy – Lukáš Dolejš prezentoval pokračující realizační tým dívek – hlavní trenér: Martin 

Hrubec, asistent trenéra: Aleš Kovář. Jednání o RT chlapců je v procesu. 

 

Vysočina – Michal Pazderník představil trenérské složení krajských výběrů a pohovořil o chystané 

tréninkové akci na konci října 2024, kam budou nominovány ročníky 2011 a 2012: 

• Dívky – hlavní trenér: Tomáš Rosecký, asistent trenéra: Simona Kittlerová, trenér 

brankářů: Danny Václavků. 

• Chlapci – hlavní trenér: Martin Žák, asistenti trenéra: Pavel Nesnídal (hra), Luboš 

Rauer (videorozbory), trenér brankářů: Petr Brestovský. 

 

O složení prezentovaných realizačních týmů RVV hlasoval: 

 

HLASOVÁNÍ:        PRO     5           PROTI     0          ZDRŽEL SE      0 

 

RVV schvaluje prezentované realizační týmy. 

Michal Pazderník dále pohovořil o proběhlé Roadshow s předsedou NSA v Jihlavě. 
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Lukáš Dolejš podrobně informoval o proběhlém jednání VV, kde byla projednávána tato témata: 

politické rozvržení v jednotlivých regionech; NSA; SH; prioritní sporty; nový prezident IFF; 

vyhodnocený výjezdního utkání v Německu; povodně; MS 2025, Hodnocení rozvojových plánů; 

rozpočty …) 

 

a) Stížnost Spartaku Pelhřimov – hrací časy – řešeno v rámci bodu 6 – LK 

b) Pokuta Spartaku Pelhřimov – nevhodný on-line – řešeno v rámci bodu 6 – LK 

c) TJ Sokol H. Brod – situace 

Petra Dufková hovořila o problémech oddílu, kde skončil s prací sekretář 

 

Úkol 10/2024 1: Vyzvat zmocněnce oddílu Adama Čapka a Adama Veselovského k vysvětlení 

situace. 

         Zodpovídá: Petra Dufková 

         Termín: 11. 10. 2024 

d) Školské soutěže 

Sekretáři hovořili o řešených problémech s přihláškami do jednotlivých soutěží a o termínu 11. 10. 

2024, kdy je konec přihlašování. Koordinátoři soutěží – Michal Pazderník, Lukáš Dolejš a Lucie 

Predajňová se domluvili na koordinaci práce a naplánování termínů jednotlivých turnajů. 

 


